
Zápis 1/2014 
z jednání mimořádné Školské rady Sportovního gymnázia, Plzeň, Táborská 28 

 
 

Datum konání: 25. 02. 2014 

 

Přítomni: prezenční listina 

 

 

I. Školská rada byla seznámena: 

1. s aktivitami vedoucími k podpoře technického vzdělávání  

2. se sportovními úspěchy 

3. s dalšími již proběhlými akcemi (beseda s panem Vrbou…) 

4. s plánovanými akcemi (beseda s účastníky olympiády v Soči z naší 

školy)  

 

 

II. Školská rada projednala problematiku změny budovy a s tím související 

rozvoj a stabilitu sportovního gymnázia: 

 

- zřizovatel nabízí možnost přemístění školy do budovy v areálu Středního 

odborného učiliště elektrotechnického, Vejprnická 56, Plzeň 

- uvolní finanční prostředky pro úpravu stávajících budov a vybudování 

sportovišť podle našich reálných požadavků 

- zřizovatel nadále počítá se zachováním sportovního gymnázia jako 

samostatného subjektu a nabízí veškerou podporu  

- změnou musí být zachovány minimálně stávající podmínky pro výuku i 

sportovní přípravu 

- požadavky na úpravy pavilonů a vybudování sportovišť předá ředitelka školy 

panu náměstkovi Jiřímu Stručkovi do 28. 2. 2014 

- 12. 3. 2014 se uskuteční jednání rozšířené školské rady, zástupců rodičů, žáků 

a učitelů s hejtmanem Plzeňského kraje panem Václavem Šlajsem a náměstkem 

panem Jiřím Stručkem 

- po jednání 12. 3. 2014 sdělí ředitelka školy nejdéle do konce března zřizovateli 

konečné rozhodnutí – po projednání se zástupci rozšířené školské rady 

- školská rada požádala pana náměstka Jiřího Stručka o zajištění vizualizace 

předpokládaného rozvoje areálu Plzeňského kraje Vejprnická 56, Plzeň do 10. 4. 

2014. 

 

 

            

Zapsala: 

Mgr. Jitka Krýslová 


